

Merkblatt Logoverwendung boot Düsseldorf

Instructions Logo usage boot Düsseldorf

Logo

Zeigen Sie allen, dass Sie auf der boot 2025 dabei sind: Setzen Sie das Logo in Ihren Anzeigen, Messe-Drucksachen, Einladungen und bei allen anderen Gelegenheiten ein.

Online abrufbar unter www.boot.de

Logos: [Ausstellen > Services > Logos & Banner](#)

Geländeplan: [Ausstellen > Informationen > Downloadcenter](#)

Bei Fragen wenden Sie sich bitte an Abteilung Marketing Services, Simon Stitzl (+49 211 4560-7761).

Mindestbreite: 15 mm, Schutzraum: min. 1/4 Logobreite, Ausrichtung für alle Logos: in der Regel zentriert. Das Logo darf auf Bildern und farbigen Hintergründen platziert werden.

Let everyone know you'll be exhibiting at boot 2025: Use the logo in your advertisements, documents relating to the trade fair, invitations and wherever else it simply can't be missed.

Available online at www.boot.com

Logos: [Exhibit > Services > Logos & Banners](#)

Site plan: [Exhibiting > Information > Downloadcenter](#)

Please contact Simon Stitzl from the Marketing Services department on +49 211 4560-7761 if you have any questions.

Minimum width: 15 mm, protective space: min. 1/4 logo width, alignment for all logos: generally centered. The logo may be placed on images and colored backgrounds.



Digitaler Stempel

Digital stamp

Digitaler Stempel – für z.B. Ihre Anzeigen. Bitte nicht mehr als 350% vergrößern oder mehr als 60% verkleinern.

Den digitalen Stempel gibt es in 2 Varianten: im Hochformat, welches oben oder unten im Format andockt, und im Querformat, welches rechts oder links im Format andockt.

Digital stamp – e.g. for your advertisements: Please do not exceed 350% zoom or reduce to less than 60%.

The digital stamp is available in 2 variants: one in portrait format, and another in landscape format which can be set left- or right-justified to the edge of the e-mail or document.



Logo und Datum

Logo and Date

Logo inklusive Datum. Bitte nicht mehr als 250% vergrößern oder mehr als 45% verkleinern.

Logo including Date. Please do not exceed to less than 45%.

